



LE PETIT PARIS

Californian Dream *Le Petit Paris* est un restaurant cannois dont le rêve californien va bientôt se réaliser car d'ici peu il aura un jumeau à [Los Angeles](#). En attendant, David Rolland, le propriétaire, a pris place sur la plage du *Miramar* - pour la quinzaine - et s'est adjoint les services d'un trio de choc - Xavier Brunet, Virginie Lefebvre et Alex Limandri - afin d'y recevoir les amis du cinéma français et international. Ambiance Riviera garantie. ♦ *N. SAHLI*

CALIFORNIAN DREAM *Le Petit Paris* is a restaurant in Cannes whose Californian dream will come true because very soon it will have a twin in Los Angeles. Meanwhile, David Rolland, the owner, has set up the restaurant on *Miramar* beach - for the fortnight - and enlisted the services of a stunning trio - Xavier Brunet, Virginie Lefebvre and Alex Limandri - to welcome friends of the French and international film world. For a guaranteed Riviera atmosphere. ♦